



马来西亚海南会馆联合会奖贷学基金委员会

硕士学位贷学金申请细则

The Federation of Hainan Association Malaysia

The Scholarship & Study Loan Committee

Master's Degree Study Loan Application Regulations

申请条件：

1. 凡成为属会会员满一年（由入会日期计算至申请日止）或其子女，毕业于马来西亚或国外各大学毕业者，皆有权通过其所属属会，提出申请本委会之硕士学位贷学金。
 2. 倘会员于申请当年不幸逝世，其子女仍有权申请本委会之硕士学位贷学金，（唯必须附上死亡证书）
 3. 申请人必须填具申请表格(MDSL/Rev:0), 并加复印本共 10 份，同时附呈下列证件：
 - a. 学士文凭 1 份
 - b. 报读硕士学位被录取证明书 1 份
 - c. 大学最新全年学业成绩单 1 份
 - d. 身份证（正/背两面）影印本 1 份
 - e. 护照型相片 2 张
 4. 以上所交证件（a/b/c）须经校方证实，方为有效，有关证件概不退还。所提呈数据不清楚或不完整而影响评分乃申请者自误。
 5. 凡申请修读工商管理硕士学位者，必须为属会会员，并须呈书面证明拥有至少三年就业经验。
 6. 一等荣誉学士直接报读博士学位者，也可申请，唯必须为属会会员，且不接受任何推荐信。
 7. 申请表格及证件必须交到所隶属属会，于截止日期前以挂号邮件寄交本会秘书处，逾期自误。
 8. 已获本委会贷学金者，倘发现其申请表格内有伪报资料，本委会有权取消其贷学金之享有权，而其所属属会则应负责于一个月内偿还其所领取之贷学金款项。
-
1. Any member of the Affiliate which has attained one year membership (calculated from the date of admission to the date of application) or their children who had been graduated to any university in Malaysia or foreign are entitled to apply for Master's Degree study loan through their respective affiliate of the Federation.
 2. If an member of the Affiliate passed away in the year of application, his children are still entitled to apply the Master's Degree study loan. (MUST attached with Death Certificate)
 3. The Applicant should submit 10 copies of application forms (MDSL/Rev:0) together with the following attachments.
 - a. one copy of Master's Degree admitted certificate;
 - b. one copy of Master's Course/Program enrollment evidence;
 - c. one copy of University latest academic results for whole year;
 - d. one copy of NRIC (2 sided in A4 size paper);
 - e. two copies of recent passport-size photographs
 4. The above-mentioned documents (a/b/c) submitted are required to certify true copy by the authorities are to be treated as valid. All submitted documents will not be returned. The applicant has to bear his/her responsibilities for any incomplete or inadequate information provided.
 5. Those who applied for admission to the MBA must be an Affiliate member. He/she is required to submit in writing to prove possession at least 3 years working experience.
 6. Those candidates who awarded First Class Honors directly enter to Doctoral Degree may also apply. He/she must be an Affiliate member. The Federation did not accept any recommendation letter.
 7. The application forms and relevant documents shall be sent to the Affiliate and reach the secretariat of the Federation by registered post before the prescribed closing date. The Federation will not be responsible for any late application.
 8. If any of the statements in the application forms of a successful candidate for the study loan is found to be untrue, the Committee shall have the authority to deprive such candidate from receiving his loan and his Affiliate shall be held responsible to refund the amount of loan received by him/her within one month.



马来西亚海南会馆联合会 硕士学位贷学金申请表

The Federation of Hainan Association Malaysia Master's Degree Study Loan Application Form

(A) 申请人填写 To be completed by the Applicant

日期 Date

申请人概况 APPLICANT PERSONAL DETAILS						
姓名	中 Chinese				性别 Sex	年龄 Age
	英 English			职业 Occupation	每月收入 Monthly Income RM	
身份证号码 I. C. No.				出生地点 Place of Birth		
通讯地址 (国文) Postal Address					电邮 Email	
	电话 Tel.				手机 H/P	传真 Fax
	毕业之大学名称 Name of the Graduating University			学士文凭等级 Bachelor Degree (请于选项划 ✓) Please tick ✓)		
修读硕士学位之大学名称 Name of Current University			修读课程项目 Program / Course Attended		<input type="checkbox"/> 一等荣誉 1st Class Honors <input type="checkbox"/> 二等(高级)荣誉 2nd Class (Upper) Honors <input type="checkbox"/> 二等(低级)荣誉 2nd Class (Lower) Honors <input type="checkbox"/> 三等荣誉 3rd Class (Upper) Honors <input type="checkbox"/> 普通文凭 General Degree	
学程年制 年 Program Year :	每年学费 Yearly Fees	硕士学位修完年份 Year Completion of Master Degree		博士学位修完年份 (特予一等荣誉生) Year Completion of Ph. D Degree (For First Class Honors only)		
另有申请 / 获得 其他奖贷学金 Other application / Obtain Scholarship / Study Loan	(1) 颁发单位 Organization	奖学金总额 Scholarship Total Sum (RM)	(2) 颁发单位 Organization	贷学金总额 Total Study Loan Sum (RM)	备注 Remark	
家庭概况 FAMILY BACKGROUND						
父亲姓名 Father's Name	中 (C)	职业 Occupation			每月收入 Monthly Income RM	
	英 (E)			年龄 Age		
母亲姓名 Mother's Name	中 (C)	职业 Occupation			每月收入 Monthly Income RM	
	英 (E)			年龄 Age		
配偶姓名: (中 / 英) Spouse's Name: (C/E)				职业 Occupation	每月收入 Monthly Income RM	电话 Tel:
兄弟姐妹概况 DETAILS OF BROTHERS & SISTERS						
中英文姓名 Name(s) Chinese & English		年龄 Age	已婚划 ✓ Married tick ✓	就读学校 / 学院 / 大学名称 / 职业 School / Academy's Name / Occupation		每月收入 Monthly Income

(B) 属会填报 Report of the Affiliate

1. 谨此证明 Declaration

- a) 申请者必须是本属会会员, 会员号码 _____ 入会日期 _____
Applicant must be an Affiliate Member, Membership No. Date of Admission
- b) 申请者之父亲为本属会会员, 会员号码 _____ 入会日期 _____
Applicant's father is an Affiliate Member, Membership No. Date of Admission
- c) 申请者之母亲为本属会会员, 会员号码 _____ 入会日期 _____
Applicant's mother is an Affiliate Member, Membership No. Date of Admission

2. 担任职位:

- | Post Held Currently | Previously | Year |
|-------------------------|------------|----------|
| a) 现任属会职位 (父/母) _____ | 曾任 _____ | 年份 _____ |
| b) 现任海南联会职位 (父/母) _____ | 曾任 _____ | 年份 _____ |
| c) 现任海南联青职位 _____ | 曾任 _____ | 年份 _____ |
| d) 现任海南联会妇女团职位 _____ | 曾任 _____ | 年份 _____ |

3. 申请者所填报此表格之事项皆正确无误

The above-mentioned particulars in this Application Form are true and accurate

属会主席签署 _____
Signature of President
(正楷)

属会印章 _____
Seal of Affiliate

申请者签名 Signature of Applicant _____ 日期 Date _____

4. 海南联会奖贷学金委员会之属会代表委员经实地调查申请人概况后评语

Assessment of the Scholarship Fund Committee & Affiliate Representatives

(a) 家庭经济状况
Family financial situation _____

(b) 参与属会活动
Participation in Affiliate Activities _____

海南联会奖委会之属会代表委员签署 _____ 日期 Date _____
Signature of Scholarship Committee & Affiliate Representative

(正楷)